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VEČER CHVAL - VÉSKA
Jednou za čas máme v Otrokovicích večer 

chval, při kterém zpívá naše skupinka prvopá-
tečníků. Tentokrát jsme byli Pavčou povoláni 
až do Vésky! 

Skoro všechny holky (kluci dorazili později) 
jsme se sešly 16. 2. v 9 hodin před kostelem a 
společně jsme došly na nádraží. Ve vlaku jsme 
probraly mnoho témat. Cestou jsme se ještě 
stavily na snídani. Když jsme dorazily do Heř-
mánek, přijeli pro nás Peťa s bráchou autama, 
což bylo trochu zklamání, protože jsme doufa-
ly, že se projedeme traktorem. Na faře nás už 
čekala Pája. Za chvíli tu byli kluci i s věcma a s 
hlavními členy naší výpravy - s nástroji, který-
mi nás rychle přehlučili. Společně jsme se na-
obědvali (byla výborná kyselice a špagety od 
Páji). Po obědě jsme testovali klávesy a s DJem 
jsme skládali nové songy. 

Tak jako na každé akci, ani tady nesměly 
chybět hry. Zahráli jsme si sochy (všichni dě-
lali určitou sochu a jeden hádal, kdo jsme). 
Některé bylo skoro nemožné předvést. Teď 
už ale konec srandy, na scénu jde zpěv. (I když 
to samozřejmě byla taky zábava). Nejprve 
jsme trénovali na nedělní mši. Když bylo ho-
tovo, na chvíli jsme se zase odreagovali hrou. 
Každý jsme dostali 2-3 obrázky, které jsme 
nesměli nikomu ukázat, jen pomocí popisu 
seřadit příběh. Byla celkem doba, než jsme 
to dali dohromady, ale krom malých chybek 
jsme to zvládli. Po této hře jsme šli nacvičovat 
do kostela na večer chval. Chlapci nachystali 
projektor a plátno, na kterém jsme promítali 
texty písniček, naladily se nástroje a hlasivky 
a mohlo se začít! Po chvilce trénování nám to 
i hezky znělo, takže jsme se šli ohřát na faru a 
dát si čaj. Když nastal ten správný čas, teple 
jsme se oblékli a šli na samotný večer chval. 
Pomohli jsme Páji nachystat papírová srdíčka 
s krásnými citáty před oltář a svíčky, které se 
pár nejmenovaným jedincům podařilo několi-
krát skopnout. Kostel sice nebyl úplně narva-
ný, ale i tak to mělo své kouzlo. Zpívali jsme 

opravdu nádherné písničky. Každý si mohl vzít 
nejedno srdíčko s citátem. Pustili jsme si i moc 
hezké video a řekli své díky a prosby.

Po večeru chval jsme vše sklidili a s dobrým 
pocitem šli zpátky na faru. Následovala další 
hra. Tentokrát to byly Aktivity, ale trošku ji-
nak. Byly to hudební Aktivity! Popisovali jsme, 
předváděli, modelovali, broukali atd. Všechny 
ale stejně nejvíc zaujala plastelína, se kterou 
jsme si nedokázali přestat hrát. Chvilku jsme 

si zase vykládali, a pak hráli další hru. Tato hra 
byla o spolupráci. Museli jsme ve skupinkách 
poskládat 6 čtverců. Pak už se z nás stala jen 
taková debatní skupina. Ještě hodně dlouho 
jsme vykládali a fotili se, ale pak už jsme sklidi-
li stůl a židle a zalezli jsme do spacáčků.

Ráno se nikomu moc vstávat nechtělo, ale 
mše a vlak by na nás asi nepočkali, takže jsme 
se převlékli a šli zpívat na mši. Museli jsme 
to zvládnout bez mikrofonů a z lavice, ale šlo 
to. Po mši jsme si dali buchty, sbalili jsme se, 
rozloučili se s Pájou a Peťa nás zavezl zpět na 
nádr. Protože nas bylo o kluky víc, tak jsme 
seděli v autě tak různě přes sebe abychom 
se vlezli. Nejmenovaná osoba si (myslela, že) 
zapomněla mobil, ale po telefonátu s Kačkou 
ho zase našla. Potom si vymáchala spacák v 
bahně a další osoba tam přihodila i svůj mobil.

Teď už nám nezbylo nic jiného než se roz-
loučit i s Peťou a jet domů. Akce to byla pa-
rádní a tímto moc děkujeme Páji za pozvání a 
zorganizování!

Anička J.



3|

XXX. SILVESTROVKÝ POCHOD
30. ročník – to se musí oslavit! Ovšem ta-

ková oslava, to není jen tak – člověk se na ni 
musí řádně připravit. Proto jsme se o silves-
trovském dopoledni sešli u malenovického 
hřbitova a vydali se do víru příprav. Všichni 
hosté nejprve absolvovali výrobu párty klo-
boučků. Následovalo luštění pozvánky, aby-
chom se dozvěděli, co se vlastně bude dít. 
Nejen dámy strávily nějakou tu chvilku v kos-
metickém salonu při tvorbě slavnostního lí-
čení. Na poslední chvíli jsme ještě skočili do 
obchodu pro vhodný dárek a už jsme mohli 
nasednout do našich trojnohých vozidel a vy-
razit na poslední úsek cesty na oslavu ke Svaté 
vodě. Oslavu si všichni hosté užili, tančila se 
Lebeda, závodilo se v dostizích a došlo i na 

modlitbu a požehnání.
Díky všem, díky kterým se tahle akce už tak 

dlouho pořádá a přeji Silvestrovskému pocho-
du aby oslavit alespoň ještě jednou tolik!

Anička L.

PŘESPÁVAČKA MYŠKY
Jako každý rok, tak i letos se uskutečni-

lo přespání v klubovně pro naše nejmenší – 
Myšky. Protože jsou holky velké showmanky, 
tématem přespávačky bylo „Myšky mají ta-
lent“. A rozhodně nás nezklamaly!

Všechno to vypuklo v pátek 1. 3. , když jsme 
se kolem šesté hodiny sešly v plné polní před 
kostelem. Základem spokojenosti jsou plná 
bříška, proto jsme se jako první vydaly do 
suterénu na večeři. Pak už mohla začít oprav-
dová zábava. Připravily jsme stage, osvětlení 
i porotu a show mohla začít. Každá z holek 
měla připravené vystoupení a všechny byly 
perfektní. Viděly jsme písničky, básničky, ta-
neční čísla a mnoho dalšího. Každý odvážlivec 
dostal odměnu. Po této kulturní vložce násle-
dovalo velké množství her. Nejoblíbenější byly 
kupodivu ty, které se hrály ve spacáku. A to 
zejména novinka „Žížaly“ a klasika „Městečko 
Palermo“. Když už jsme byly všechny značně 
unavené, nahodily jsme pyžámka, zalezly do 
spacáků a pustily si film (aby to tématicky ladi-
lo s naší celoročkou) Ovečku Shaun. Vzhledem 

k únavě ho ale málokdo dokoukal do konce.
Ráno se některým nechtělo moc vstávat, 

ale když se zjistilo, že na snídani jsou koblížky, 
hned to šlo líp. Po snídani jsme ještě zahrály 
obodovanou hru „Kuny“ a pak už nastal čas 
rozloučit se a jít domů.

Vzhledem k tomu, jak skvěle všechny holky 
přespání zvládly, doufáme, že se ve stejném 
počtu sejdeme i na táboře!

Kačka Š.
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AKCE NÁCHOD - 2002
Když jsem dostala nabídku napsat krátkou 

historku z oddílu, na kterou ráda vzpomínám, 
téměř okamžitě jsem si vzpomněla na „akci 
Náchod“ – pro mou generaci zcela nezapome-
nutelnou akci. Byla to totiž společná akce klu-
ků Poutníků a Berušek. Nutno podotknout, že 
se psal rok 2002 a společné akce kluků a holek 
byly spíše výjimkou.

Celé 4 dny během podzimních prázdnin, 
které jsme strávili v okolí Náchoda, byly skvě-
lé. Ale naprosto nejúžasnější byla pánská 
módní přehlídka před dívčími okny. Ano čtete 
správně. Pánská módní přehlídka.

To se tak občas stane, když se vrátíte z té-
měř třicetikilometrového výletu (což byla mi-
mochodem naprosto běžná denní dávka bě-
hem akcí vedených Zbyňou :) - tehdy jsme sice 
občas protestovali, ale dnes jsme mu za to 
vděční. Ale neříkejte mu to, ať moc nezpych-
ne :) ) a pánové se ve svém pokoji začnou nu-
dit, proto se rozhodnou ukázat svá mužná těla 

před dívčími okny. A že se bylo na co dívat! 
Pochopitelně mám na mysli ty modely, ne ty 
těla. :) A tak jsme se s holkama mohly podívat 
třeba na ručníkovou sukni či gumákové lodič-
ky. 

Klukům je nutno přiznat velkou odvahu a 
také nápaditost. My holky jsme to velmi oce-
nily. Ještě teď se usmívám, když si vzpomenu 
na svého, teď již manžela, oděného jen do 
ručníku kolem pasu, jak se prochází pod okny 
jako na přehlídkovém mole.

Jestli byli stejně nadšení jako my i naši teh-
dejší vedoucí, těžko říci. Každopádně my se 
všichni velmi bavili. 

Není to sice kdoví jak veselá a vtipná histor-
ka, ale pro mě to byla asi nejlepší akce za dobu 
mého dětského působení v oddílu.

Míša S. 

ZPÁTKY DO MINULOSTI...
Máme pro vás novou rubriku!!! Zpátky do minulosti, zážitky bývalých oddíláků, říkejte si 

tomu jak chcete, ale tady máte něco nového. V každém díle se objeví krátký, či delší článek ně-
koho, kdo byl součástí našich turistických oddílů. Sami to jistě znáte, když jezdíte na akce nebo 
tábory, jste plní zážitků. A to buď vtipných, šílených, trapných a nebo neskutečných. 

Proto vám tady chceme dát top zážitky, jaké zažili vaši bývalí vedoucí, kamarádi nebo třeba 
i rodiče. Myslíme, že se máte opravdu na co těšit. 
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TOMÁCKÁ ZÁBAVA
„Mami, proč nás dneska hlídá babička?“, 

ptá se malý Lexík své maminky. „Lexíku, vždyť 
jsem ti přece říkala, že jdeme s tatínkem na zá-
bavu“, odpovídá netrpělivě maminka, která si 
zrovna váže do vlasů mašli. „A proč si s sebou 
bere taťka takovou starou aktovku?“, nechápe 
Anička, která právě přišla z koupelny. Tatínek, 
který už je nachystaný a čeká na maminku, 
zvědavé dcerce odpovídá: „No to je takový 
převlek, téma té zábavy je škola, víš.“ „Tak to 
nechápu,“ kroutí hlavou Lexík, „kdo by chtěl v 
sobotu myslet na školu…“

Tak to vypadalo v Otrokovicích v mnoha 
domácnostech. Všichni tito študáci se sešli na 
ZŠ Sokolovna, vyučování začalo v 19:00 (opoz-
dilci byli zapsáni do třídní knihy).

Celý ročník zaujal výstup „šprta“ Lexíka a 
flákačky Kačky. Následovalo vysoupení taneč-
ní skupiny Lišky. Odbila pátá a taneční náladu 
rozproudila školní kapela Gaudeon band.

Všichni si užívali zábavu, kdo chtěl, mohl 
si v bufetu koupit klobásu nebo chuťovky a 
ti nejodvážnější se šli podívat do laboratoře, 
kde probíhala destilace, zkoumání a ochutná-
vání různých nearomatických hydroxyderivátů 
uhlovodíku.

Bohužel všichni zapomněli, že po přestávce 
bude ústní zkoušení z dějáku. Pan učitel Skal-
ník chtěl dát dokonce celé třídě test, ale nako-

nec jen vyzkoušel jednu (ne moc připravenou) 
žačku – slečnu Babišovou. Všichni si po zkou-
šení oddechli a pokračovali v tančení.

Ne však na dlouho. No, kdo by se mohl 
bavit, když ho poslední hodinu čeká fyzika! 
Naštěstí měl pan docent Janeček připravené 
zajímavé pokusy, i když se některé takřka vy-
mykaly fyzikálním zákonům. Tak třeba při po-
kusu o dokázání rychlosti světla byl zvuk tak 
rychlý, že mělo světlo co dělat, aby ho dohna-
lo. Po této hodině už ti, kteří byli moc unave-
ní, mohli domů – jiní bohužel museli zůstat po 
škole a za trest uklidit celou sokolovnu. Kaž-
dopádně si myslím, že jsme si tento výjimečný 
školní den užili a těšíme se za rok zas.

Sympaťák

VIDEO NA YOUTUBE
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MINISTRANTSKÝ TURNAJ VE 
FLORBALE - VELKÝ OŘECHOV

V pátek 1. 2. jsme vyrazili na florbalový tur-
naj o putovní pohár Dona Boska do Velkého 
Ořechova. Sraz jsme měli v 7:30 a všichni jsme 
se nemohli dočkat. Po příjezdu do Ořechova 
následovala mše a pak už hurá na to! Jako 
každý rok jsme měli zastoupení dvou týmů 
mladších a jednoho starších. 1. tým byl ve 
složení: Vojta Čambala, Míša Pernička, Kuba 
Černošek a do brány skvěle chytající Jonda 
Zaoral. 2. tým zastupovali: Kryštof Černošek, 
Šimon Piňos, Víťa Čambala, Marťa Čambala a 
opět skvělý brankář Franta Zaoral. Tým star-
ších tvořili: Honza Staněk, Kamil Piňos, Tom 
Zaoral, nováček Honza Zábojník a já.

První zápas jsme proti Březnici vyhráli 2:0, 
a to díky našemu úžasnému Honzovi Zábojní-
kovi, který dal oba góly. V druhém zápase jsme 
opět vyhráli, tentokrát 6:0, přičemž se trefili 
skoro všichni hráči našeho týmu. Další zápas 
proti Mysločovicím byl o poznání horší. Sou-
peři byli lepší a o hlavu větší – tak není divu, 
že jsme prohráli 4:0. I my jsme měli šance. Ty 
ale zastavil mysločovický brankář. Poslední zá-
pas proti Zlínu jsme remizovali 1:1. Padala na 
nás únava a už jsme polevovali. Nakonec jsme 

si z turnaje odvezli krásné 2. místo a šli jsme 
fandit mladším. Zatímco nám turnaj skončil, u 
nich právě začínaly boje o titul. Naši kluci se 
během turnaje dostali mezi favority a v rozho-
dujícím zápase soupeře nekompromisně vydr-
tili 4:1, čímž vyhráli pohár. Ale ani náš druhý 
tým nezklamal a získal bramborové 4. místo. 
Kluci dostali perníkového ministranta a ledo-
vé kaštany. A náš vítězný tým dostal putovní 
trofej Dona Boska, která je teď vystavená v 
suterénu.

Doufám, že příští rok pojedeme taky a snad 
i v tak hojném počtu.

Kuba F.

SJEDNOCENÍ FB A FOTOGALERIE
Určitě jste si všimli novinek týkajících se 

našich oddílů. Už déle se snažíme oba oddíly 
co nejvíce sjednotit. Od roku 2009 jezdíme na 
společné tábory a pořádáme čím dál tím víc 
společných akcí. Myslím, že je to přínosné pro 
nás vedoucí i pro děti – mají spolu lepší vztah 
a všichni jsme jedna skvělá parta. To nás taky 
vedlo ke sjednocení galerie. Většinou na ak-
cích fotí jen jeden člověk, a proto nemá cenu 
nahrávat fotky 2x. Nebo třeba tábor – určitě 
je jednodušší mít jedno album fotek než 3 a 
ještě každé na jiném místě. Další změnou je 

Facebook. Dohodli jsme se, že i tohle budeme 
dělat společně, aby na Facebooku byly i po-
zvánky na holčičí akce. V blízké době chystáme 
ještě jednu velkou změnu, ale to se nechejte 
překvapit :). Myslím, že tyto změny budou pro 
všechny pouze přínosem a doufám, že se nám 
podaří oddíly ještě víc propojit. Nechceme 
mezi sebou přece soutěžit a něco si dokazo-
vat, ale vzájemně se posouvat dál a dělat tak 
akce pro děti ještě lepšími. 

Kačka K.
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VÍKENDOVKA LIŠEK
V pátek 8. 3. se skupinka Lišek vydala na 

svou další víkendovou akci, tentokrát do klid-
né vesničky nedaleko Vyškova – Rychtářova. 
Celou naší víkendovku provázelo téma rodiny 
a proto jsme byli naší milovanou Evičkou ješ-
tě před akcí rozděleny do 2 skupin, ve kterých 
jsme si rozdělily jednotlivé role v rodině. Hned 
po příjezdu jsme představily svoje rodinky, 
samozřejmě i v kostýmech a s potřebnými re-
kvizitami! Pak jsme si zahrály malou poznávací 
hru na prověření, zda si poznáme členy svých 

nových rodin i po slepu. Další hra byla pro 
hlavy rodiny – tatínky, kteří mezi sebou sou-
peřili, který chytne případného milence své 
ženy rychleji. Ale aby to neměli tak jednodu-
ché, oba měli zavázané oči. Po tomhle souboji 
přišli na řadu i babča s dědou, jejich úkolem 
zase bylo nakoupit podle nákupního seznamu 
a hlavně na nic nezapomenout! Mezitím se 
venku setmělo a my vyrazily na výlet, proto-
že jsme jely 2 auty, daly jsme si sraz u brány 
do Dinoparku (kam jsme po menších obtížích 
dorazily) a tak jsme si myslely, že si pro nás 
Evča připravila noční prohlídku dinosaurů :D .  
Ale za branou nás čekalo milé překvapení – šly 
jsme na hvězdárnu! Napřed jsme pozorovaly 
hvězdy, planety a mlhoviny obřím dalekohle-
dem, ale bylo ještě docela chladno a tak jsme 
se později přesunuly dovnitř, kde jsme se dí-
valy na fotky hvězd, které jsme před chvílí po-
zorovaly „na živo“ a taky na videa, které nám 

se zájmem astronom Vašek, ukazoval. Bylo to 
super!

Na faru jsme se vrátily pořádně unavené a 
tak jsme rychle zalezly do spacáků.

Druhý den ráno jsme vyrazily na rodinné 
výlety, jejichž cílem bylo dojít k tetičce a do-
nést jí dárek k narozeninám. Autobusem jsme 
se nechaly dovést až do Vyškova, odkud jsme 
po skupinkách vyrazily. Šly jsme podle dopisů, 
které jsme dostaly ještě před odchodem. Asi v 
polovině naší cesty jsme se potkaly se druhou 
skupinkou, která zrovna obědvala, prohodily 
jsme pár slov a pokračovaly dál. Cestou bylo 
veselo, protože jsme dostaly za úkol vymyslet 
básničku o naší rodině a dost jsme se u toho 
nasmály. Poslední zastávka byla na Kuchlově, 
odkud jsme se vydaly zpět na faru, kde nás už 
čekala návštěva – tetička! Ovšem trochu jsme 
v tom nadšení zapomněly donést tetičce dá-
rek, tak jsme na poslední chvíli improvizovaly. 
Po příchodu na faru jsme se převlékly a umyly 
si nožky, aby nám tetička nepadla a šly ji uví-
tat a představit se jí naší originální básničkou. 
Náš dárek se jí moc nelíbil, musíme uznat, že 
druhý tým s kabelkou zabodoval víc. Daly jsme 
si výbornou véču, kterou nám Evča ukuchtila a 
čekal nás další úkol. Tentokrát se zapojily děti 
a babička s dědou. Ti měli za úkol po slepu na-
krmit děti, umýt jim zuby, obléct do pyžama, 
uložit a přečíst pohádku, kterou jim vymysle-
li. Bylo to hodně vtipné :D . Další výzva byla 
pro maminky, které musely zvládnout běh s 
koštětem, taky pár otoček a na konec s tou 
zamotanou hlavou musely navléct nit do jeh-
ly.  Posledním úkolem bylo udělat palačinky, 
povedlo se a všechny jsme si pošmákly. Celý 
večer jsme pak už s tetou Helčou hrály des-
kovky. V neděli nás čekalo jen balení, úklid a 
mše svatá. A protože jsme byly rychlé, stihly 
jsme ještě filmík před odjezdem.

Děkujeme Evičce a tetičce Helči za super 
akci!

Lištičky
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OLYMPIÁDA 2019
V sobotu 23. února 2019 jsme se sešli v su-

terénu.
Zahájení proběhlo zapálením olympijského 

ohně, který tento rok přinesli jako zástupci 
vedoucovského týmu Marťa Honzíková a Peťa 
Skalník. Následoval, jako na každé olympiádě, 
také slib rozhodčích (našich vedoucích) a ná-
sledně nás závodníků. Pak přišlo přihlášení do 
disciplín a rozdělení závodníků podle kategorií 

– mladší do 12 let/starší od 12 let. Soutěžilo se 
v disciplínách: vzdušný hokej, chňapky, páka, 
piškvorky, čára, stolní tenis, skok v pytli, hod 
na cíl, kuželky, šipky.

Rozešli jsme se na připravené stanoviště, 
kde nás čekali rozhodčí a mohli jsme začít zá-
vodit. V každé kategorii byly všechny disciplí-
ny napínavé až do konce. Povzbuzovali jsme 
se navzájem a nechyběli ani fanoušci – rodiče 
(hlavně od našich nejmenších olympioniků).
Přitom jsme se stačili i v zápalu boje všichni 
pěkně zasmát. Při rozdávání medailí a cen na 
připravených stupních vítězů jsme dokázali 
popřát vítězům i uznat porážku a nezapomněli 
si vzájemně zatleskat.

Prožili jsme pěkné sportovní odpoledne, za 
což všem vedoucím děkujeme.

Sportu zdar!

Patrik M.

TZ BŘEZOLUPY
Dne 6. 4. 2019 se konaly turistické závody v 

Březolupech. V hojném počtu jsme brzy ráno s 
dobrou náladou vyrazili z Otrokovic do Zlína a 
ze Zlína do Březolup. Počasí nám moc nepřálo, 
ale i přesto jsme se moc těšili. Po ranním ná-
stupu jsme postupně vybíhali na trať. Na trati 
jsme házeli míčkem na terč, plazili jsme se, ur-
čovali azimuty, poznávali dřeviny, přelézali láv-
ku, uzlovali atd. Při startu jsme byli všichni čis-

tí, ale když jsme probíhali cílem, vypadali jsme 
jako ,, prasátka“ – nikdo by nás nepoznal. I 
přes těžké podmínky na trati :) jsme skoro v 
každé kategorii obsadili medailová místa :D. 
V odpoledních hodinách jsme se unavení, ale  
velmi spokojení vraceli do Otrokovic.

Adam K.

VÝSLEDKY
Zde jsou výsledky, jak závody dopadly. Blahopřejeme a přejeme úspěchy v dalších závodech.

9x zlato – Luke Fabrika, Honza Čambala, Lexa, Sympl, Vojta+Víťa Čambalovi, 
Hanča Šrubařová, Danča Rafajová, Marťa Honzíková a Renča Čambalová

5x stříbro – Mára Vacl, Adam Kunorza, Vojta Čambala st., Terka Vaclová, Anička Janotová

6x bronz – Míša Pernička, Honza Zábojník, Honza Staněk, Žán, Verča Perničková, 
Lucka Šrubařová.
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1. Kolikátá to byla tvoje olympiáda?

M: Druhá nebo třetí.
H: Byla to moje už třetí olympiáda.
D: Jelikož se olympiád pravidelně účastním už odmalička, tak si přesně nevzpomínám, 
     kolikátá to byla, ale řekla bych, že za ty toky už nějaké zkušenosti mám.

2. Která disciplína tě nejvíce bavila?

M: Asi ping-pong.
H: Nejvíc mě bavil skok v pytli. Navíc bylo zajímavé sledovat Pytla v pytli :D.
D: Kalčo! Asi to bude tím, že jsem v této disciplíně vyhrála :D.

3. Která disciplína ti moc nešla? Ve které by ses mohl/a zlepšit?

M: Chtěl bych se do příště zlepšit v páce, ta mi moc nešla.
H: Vůbec mi nešlo házení míčků na terč.
D: Těch je víc :D. Například chňapky, pinec, šipky… Asi nemám nic, v čem bych chtěla extra  

          vynikat, ale vždycky je co zlepšovat.

4. Trénoval/a jsi na některou z disciplín?

M: Ne, vlastně mě to ani nenapadlo :D.
H: Ne, na žádnou jsem netrénoval.
D: Občas v baru trénuju kalčo, ale nějak moc jsem se na to nezaměřovala. Hlavní je pro mě  

          zábava a ne výhra :).

5. Kdybys mohl na příští olympiádu přidat úplně libovolnou disciplínu, jaká by to byla? 

M: Kulečník, protože ten mě hodně baví.
H: Vytvořil bych originální opičí dráhu a měřil čas.
D: Už nějaký ten pátek hraju florbal, tak možná něco spojeného s tím. 

ZEPTALI JSME SE ÚČASTNÍKŮ 
OLYMPIÁDY...

... na otázky, jak se jim letošní olympiáda líbila. Ptali jsme se účastníků, kteří mezi sebou 
soupeřili ve spoustě disciplín. Jak to vše probíhalo jste si mohli nebo teprve přečtete v článku. 
Teď už ale k rozhovorům. Na otázky nám odpovídali Mára V., Honza S. a Danča R.
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KŘÍŽOVÁ CESTA ZA ROZBŘESKU
 V sobotu 16. 2. v nezvykle brzkou hodinu (ve 4 hodiny ráno) se u moravní lávky sešla sku-

pinka lidí z našeho kostela. Společně jsme vyrazili na naši malou křížovou cestu. Po cestě na 
žlutavský kopec jsme se postupně čtrnáctkrát zastavili, abychom s Ježíšem prožili krok po kro-
ku cestu na Golgotu. Každé zastavení mělo i přesah do našich životů a týkalo se každodenních 
strastí každého z nás. Postupně, zatímco jsme postupovali výš, začaly mezi stromy prostupovat 
první sluneční paprsky, takže když jsme dorazili do cíle naší cesty, k poslednímu zastavení, už 
bylo krásné ráno. Nahoře jsme se všichni společně pomodlili a společně sešli zase dolů. U lávky 
jsme se ještě společně nasnídali a pak už si každý šel po svých.

Pro mě tato akce byla opravdu jedinečným zážitkem. Myslím, že mi opravdu stálo za to se 
jednou přemoct a vstát o něco dříve. Díky moc Páji za to, jak všechno připravila a díky i všem 
zúčastněným za to, jakou vytvářeli atmosféru.

Anička L.

CO NÁS ČEKÁ A NEMINE

11.
května

18.

19.

24.

7. - 9.
června

května

května

května

22.
června

SPOLEČNÁ AKCE HOLEK

TZ ČP PACOV

TZ ČP BÍLOVEC

NOC KOSTELŮ

PŘEDTÁBOROVKA

SKAM
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1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

A B

C D D

Kdo je na fotce A?

Jakou barvu skupinky měla Anička L. na táboře 2011?

Jaké bylo téma tábora v roce 2010?

Kdo je na fotce B? (bez háčků a čárek)

Kdo je na fotce D?

Jakou barvu skupinky měla Marťa na táboře "Holubinky?"

Která akce proběhla 7. - 8. 9. 2018?

Jaká stavba byla cílem výletu na předtáborovce v roce 2018?

Která skupinka byla na víkendovce 8. – 10. 3. 2019?

Kdo je na fotce C?

KŘÍŽOVKA
Teď přichází čas zabrouzdat trochu do oddílové historie. Poznáte svoje vedoucí či kamarády 

z oddílu? Pamatujete si předešlé tábory a akce? Pokud ne, hodně vám pomůže oddílová foto-
galerie či stránky :). Odpovědi pošlete Kačce Šibravové (kacka.sibravova@gmail.com). 

V neděli 5. 5. proběhne losování výherce na FB. Můžete vyhrát hodnotné poukázky na ob-
čerstvení do KVČ! Tak hodně štěstí!
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